



### 鄭志強律師

鄭志強律師太平紳士是薛馮鄭岑律師行 (Sit, Fung, Kwong & Shum) 的高級合夥人。他在 2012-2015 年曾出任亞洲專利代理人協會(APAA)的會長。他主要工作範圍是知識產權(專利權、外觀設計、版權與商標之註冊、特許及執行)、禁制令訴訟、仲裁、調解、上市及私人公司交易、中國事務及複雜商業訴訟

鄭律師是英國倫敦特許仲裁學會(CI Arb)特許仲裁員和資深會員、獲世界知識產權組織(WIPO)委任為(1)仲裁與調解中立人及互聯網域名專家組成員及(2)互聯網名稱與數字地址分配機構(ICANN)的新通用頂級域名(gTLD)計劃下的法律權利異議專家組名單成員、有效解決爭議中心(CEDR)認可調解員、國際公證人、分別在香港(1979年)、英國(1983年)、澳洲維多利亞省(1984年)、新加坡(1989年)取得執業律師資格、被表列為香港國際仲裁中心知識產權仲裁員、仲裁員及審裁員。

他是香港特別行政區專利制度改革諮詢委員會成員、知識產權貿易工作組成員及其轄下仲裁與調解分組的召集人、律政司所成立的評估式調解特別委員會副主席，也是香港應用科技研究院董事局成員。

由於他在知識產權方面有突出的貢獻，鄭律師被香港特別行政區政府委任為太平紳士。他是前任香港特別行政區版權審裁處副主席、行政上訴委員會小組成員、稅務上訴委員會小組成員、創新科技界知識產權檢討督導委員會成員。

鄭律師也榮獲《亞洲法律》(Asia Law)雜誌評選為知識產權傑出律師。

### C. K. Kwong

C. K. Kwong JP (Justice of the Peace) is a Senior Partner of Sit, Fung, Kwong & Shum, Hong Kong. He is a Past President of the Asian Patent Attorneys Association (APAA 2012-2015). His practice covers intellectual property (registration, licensing and enforcement of patent, design, copyright and trademark) and injunction proceedings, arbitration, mediation, public and private corporate transactions, China projects and complex commercial litigation.

Mr. Kwong is a Chartered Arbitrator and Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators (CI Arb London), a WIPO appointed Neutral and Domain Name Panelist and Panelist on the Roster of Panelist for the Legal Rights Objections (LRO) under ICANN's New gTLD Program, Centre for Efficient Dispute Resolution (CEDR) Accredited Mediator, a Notary Public and a solicitor of Hong Kong, Australia (Victoria), England and Singapore. He is on the Panel of Arbitrators for Intellectual Property and Adjudicators, and Listed Arbitrator of the Hong Kong International Arbitration Centre (HKIAC).

He was a member of the Hong Kong Government Advisory Committee on Patent System Reform and Convenor of its Working Group on Interim Measures, member of the Working Group on Intellectual Property Trading and Convenor of its sub-group on IP Arbitration and Mediation. He is also Vice-Chairperson of the Special Committee on Evaluative Mediation set up by the Department of Justice. He is a director of Hong Kong Applied Science and Technology Research Institute Company Limited (ASTRI).

Mr. Kwong was Deputy Chairman of Copyright Tribunal of the Hong Kong SAR, member of the Administrative Appeals Board of the Hong Kong SAR, Member of the Panel of the Inland Revenue Board of Review, Member of Steering Committee on Review of IP Issues in the Innovation & Technologies Sector. Mr. Kwong has been named a Leading Lawyer in Intellectual Property by Asia Law.